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 Referat bestyrelsesmøde 
 

Vedrørende: Afdeling   35 

Sted: Fælleshuset Rønnen 2 

Dato: 7. april 2024 

Deltagere: Bestyrelsen: Hanne, Michael, Morten, Christian, Brian og Lone 
 
Fraværende: Mette 
 
ØsterBO: 
  

Fraværende: Ingen 

Dagsorden:  
1. Godkendelse af referat 
2. Nyt fra beboerne 
3. Nyt til inspektøren 
4. Kommende tiltag 

a. vedligeholdelser 
b. Renoveringer 
c. Arrangementer 
d. møder 

5. Eventuelt. 
 

Pkt. 1: Godkendelse af referat 
Godkendt 
 

Pkt. 2: Nyt fra beboerne 
Behandling af henvendelse fra en lejer vedr. Oprydning i cykelskurer, hvorfor vi 
opfordre til, at der IKKE stilles andet end cykler i skurene. Dvs. at alt pap og 
andet affald kommes i de respektive beholdere såsom molokker, pap container, 
møbelcontainer osv. 

Pkt. 3: Nyt til/fra inspektøren 
Rie arbejder med forskellige ting i forbindelse med rotterne. Per og Claus har 
kigget efter huller mm. i grenbunkerne og IKKE fundet noget. MEN HUSK vi må 
IKKE fodre fugle.  

Pkt. 4:  Kommende tiltag 
a. Vedligeholdelser:  

I forbindelse med, at det dejlige forårsvejr nu kommer og vi kommer ud 
og skal ordne vores haver, henstiller vi til, at diverse affald, blade, grene 
mm. affaldssorteres korrekt. Blade og grene skal IKKE afleveres i poser 
på containerpladsen, men lægges på pladsen ved indgangen til 
Skovbrynet, ved de store træer og rododendronerne.  
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b. Vi i bestyrelsen modtager meget gerne forslag, om hvordan I som lejere 
tænker vi kan holde vores husleje nede, udover den indeksregulerede. 
Forslagene kan lægges i postkassen hos et af bestyrelsesmedlemmerne. 

 
c. Renoveringer: 

 
d. Arrangementer:  

Skrænten afholder et Sankt Hans arrangement på den store legeplads. 
Det er deres arrangement, men vi må meget gerne deltage i 
festligheden, dog SKAL vi selv medbringe, mad, drikke, snobrødsdej mm. 
– Opslag om dette senere.  
 
Vi ønsker forslag til, hvad der skal til for, at den yngre generation finder 
interesse i at møde op til afdelingsmøderne i januar, og deltage i den 
konstruktive debat i vores område. Hvad er godt ved at bo her? Hvad kan 
vi ændre på inden for de økonomiske rammer vi har?  
Forslagene lægges i postkassen hos et bestyrelsesmedlem. 

 
e. Møder 

 

Pkt. 5: Eventuelt. 
Forslag til mere sand i sandkasserne. 
Forslag om ugle kasser i skoven, da de spiser rotter. 
Lone skriver igen til Vejle Kommune vedr. fartbegrænsning, da hjemmeplejen 
igen kører for stærkt. 

 Tak for godt arbejde        

 


